
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1085
Kan ministeren, i forlængelse af Ritzaus artikel "Hashhandel er banket ned
med 30 procent" fra den 26. august 2013, hvoraf det fremgår, at hashhandlen
på Christiania er reduceret, oplyse, om det samlede salg af hash i Danmark er
gået ned det seneste år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Emil Ammitzbøll (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Simon.Ammitzboll@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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